
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku  pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto konaného dňa 07.06.2023 

o 16.01 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie 

2. Rozpočet materských škôl na rok 2023 (riaditeľky staromestských škôlok) 

3. Návrh na odpísanie pohľadávky voči dlžníkovi OZ Sme pripravení  

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie - SVB Park Angelinum 17, 18 

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie – Košický spevácky zbor učiteľov 

6. Záver 

 

1/ Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková otvorila zasadnutie Komisie finančnej, 

výstavby a verejného poriadku (ďalej len “komisia”) a ospravedlnila neprítomnosť poslancov 

M. Galdunovej a M. Djordjeviča. Z 8 členov komisie sa zasadnutia zúčastnili 5 členovia. 

Poslankyňa I. Faťolová sa zúčastnila online.  

Predsedníčka komisie vyzvala na schválenie a doplnenie programu. Bod 3 „Návrh na odpísanie 

pohľadávky voči dlžníkovi OZ Sme pripravení“ bol z programu rokovania komisie vylúčený          

a bude prerokovaný na najbližšom zasadnutí Miestneho zastupiteľstva. Ako tretí bol doplnený 

bod „Múzeum Vojtecha Löfflera – požiadavky“. 

Schválený program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie 

2. Rozpočet materských škôl na rok 2023 

3. Múzeum Vojtecha Löfflera - požiadavky  

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie - SVB Park Angelinum 17, 18 

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie – Košický spevácky zbor učiteľov 

6. Záver 

 

2/ Rozpočet materských škôl na rok 2023 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková privítala prítomných a udelila slovo vedúcej 

ekonomického oddelenia Z. Benčöovej, ktorá predstavila návrh Rozpočtu materských škôl           

na rok 2023.  

a) Mzdy: 

MŠ Park Angelinum 7 (zastúpená riaditeľkou D. Harvanovou) – 449 973 €. Suma rozpočtovaná 

na mzdy je postačujúca. 



MŠ Rumanova 4 (zastúpená riaditeľkou E. Pačaiovou) - 236 542 €. Žiada navýšenie o 5 803 € 

z dôvodu prijatia 3. učiteľky. Spolu 8 000 € na jednu učiteľku a jubileá. 

MŠ Tatranská 23 (zastúpená riaditeľkou I. Hnidiakovou) – 567 912 €. Komisia žiada upresniť 

sumy na mzdy.  

MŠ Zádielska 4 (zastúpená riaditeľkou L. Lukácsovou) – 542 077 €. Komisia žiada upresniť 

sumy na mzdy.  

MŠ Hrnčiarska 1 (zastúpená riaditeľkou E. Farkašovou) – 341 744 € (mzdy aj s odvodmi).  

MŠ Jarná 4 (zastúpená riaditeľkou D. Dvorskou) – 318 927 €. Suma rozpočtovaná na mzdy           

je postačujúca. 

Predsedníčka komisie E. Hulmečíková žiada doplniť do tabuľky jednotlivé mzdy za každú 

škôlku samostatne a predložiť na najbližšie zastupiteľstvo dňa 20.06.2023. Počas diskusie 

vstúpil do rokovacej miestnosti poslanec R. Kočiš (16.27 hod.). 

b) Tovary a služby: 

MŠ Park Angelinum 7 (zastúpená riaditeľkou D. Harvanovou) - Rozpočtovaná suma je zatiaľ 

postačujúca. 

MŠ Rumanova 4 (zastúpená riaditeľkou E. Pačaiovou) – Rozpočtovaná suma je postačujúca. 

MŠ Jarná 4 (zastúpená riaditeľkou D. Dvorskou) - V prípade ak nedôjde k ďalšiemu nárastu 

cien energií, tak je rozpočtovaná suma postačujúca. 

MŠ Zádielska 4 (zastúpená riaditeľkou L. Lukácsovou) - Rozpočtovaná suma                                        

nie je postačujúca. Riaditeľka poukázala na potrebu riešiť havarijné stavy.  

MŠ Hrnčiarska 1 (zastúpená riaditeľkou E. Farkašovou) – Rozpočtovaná suma na povinné 

náklady je postačujúca.  

MŠ Tatranská 23 (zastúpená riaditeľkou I. Hnidiakovou) – Celkovo chýba 16 až 19 tisíc eur 

spolu na mzdy aj tovary a služby. 

 Riaditeľky materských škôl doplnili, že sa rozhodli zabezpečiť nákup potravín 

prostredníctvom uzatvorenia rámcových zmlúv bez verejného obstarávania na základe 

písomného potvrdenia od p. Richnavského z ÚVO. Danú informáciu poskytne riaditeľka                  

E. Farkašová hlavnému kontrolórovi R. Pillárovi. 

 

Uznesenie č. 1/07-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča si prejsť rozpočty materských škôl so Z. Benčöovou                               

do 5 pracovných dní. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 

 



3/ Múzeum Vojtecha Löfflera - požiadavky 

E. Hulmečíkova udelila slovo riaditeľke MVL N. Ráczovej, ktorá informovala o vrátení 

NFP poskytnutého v roku 2021 z IROP z dôvodu navýšenia cien a nemožnosti ďalších zmien 

v projekte. 

Komisia žiada písomne doložiť  materiál – technický stav MVL od zástupcu starostu                           

V. Eperješiho vo forme dôvodovej správy k zmene rozpočtu. 

Uznesenie č. 2/07-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča MÚ MČ Košice-Staré Mesto pripraviť materiál, z ktorého 

vyplynie potreba urobiť úpravu rozpočtu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

4/ Žiadosť o poskytnutie dotácie - SVB Park Angelinum 17, 18 

Dňa 19. 04. 2023 bola do podateľne miestneho úradu mestskej časti Košice- Staré Mesto 

doručená žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu v zmysle VZN č. 1/2016 od SVB Park 

Angelinum 17,18 v požadovanej výške 1 500 € na skrášlenie podchodu BD Park Angelinum 

17,18 sprejovými farbami z dôvodu neefektívnosti antigrafitti náteru, ktorý je len dočasným 

riešením. Do úvahy môže prísť aj zabezpečenie skrášlenia podchodu zo strany Miestneho úradu 

aby sa predišlo zlému ponímaniu poskytnutia iných dotácii. Riešiť daný podchod farebným 

riešením je forma zamedzenia maľbám rôznych sprejerov bez témy. 

Komisia žiada pripraviť materiál do najbližšieho zastupiteľstva dňa 20.06.2023.  

5/ Žiadosť o poskytnutie dotácie – Košický spevácky zbor učiteľov 

Dňa 24. 04. 2023 bola do podateľne miestneho úradu mestskej časti Košice- Staré Mesto 

doručená žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu v zmysle VZN č. 1/2016 od Občianskeho 

združenia Košický spevácky zbor učiteľov v požadovanej výške 900 €  

Komisia žiada pripraviť materiál do najbližšieho zastupiteľstva dňa 20.06.2023. 

 

6/ Záver 

 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková poďakovala za účasť a ukončila 

zasadnutie. Najbližšie zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 19. 06. 2023 /pondelok/ o 16.00 

hod.  

 

  

V Košiciach dňa 07. 06. 2023 

Zapísala: 

Nikola Popovič  

 

                                       Ing. Eva Hulmečíková, v. r.                                                               

                                                           predseda komisie 

         


